

# Referat af Juniorgrennetværksmødet

## D. 5/9/24

### Dagsorden

#### 1. Kort status i grupperne:

- Prins Hamlet: 4 spejdere, 1 leder. Orientering - vil gerne på spejder 5-kamp. Mangler også bålmærke.
- Birgitte Gjøe: 18 spejdere, 4 ledere. Lige haft oprykning er i gang med øksebevis. Den gode patrulje er næste.
- De vilde svaner: 6 ledere, 15 børn mærket opfinder.
- Hammermøllen: 1 leder, 7 junior. Arbejder med den gode patrulje
- Hornbæk spejderne: 8 spejdere (sammen med troppen) 4 ledere. Orientering og bål, økse og bålkapper.
- Ramløse: 3 ledere, ca 11 spejdere. Forberedelse til 5-kamp
- Rungsted: 4 ledere der deles, laver 1. hjælp, naturvidenskab, vil gerne ud og vandre da de tager til Nuuk næste.
- Espergærde: 5 ledere, 19 spejdere. Lige haft oprykning, fokus på at vælge forløb med spejderne. (sund til mund) (trangia) Hovedtemaet er mad.

#### 2. Sommerlejr:

- Anbefaler Kandersteg
- Flere har brugt gurredam som centersommerlejr, med god effekt.
- Jamboree er også at anbefale. Mega fedt at kunne vælge aktiviteter på dagen.

#### 3. Evaluering af Juniordivi:

- Ønske om ikke altid at være på gurredam.
- Niveauet er måske lidt højt for nogle grupper.
- Mere konkret pointgivnings ark. - Udsendt inden afholdelse.

#### 4. PL/PA bliver lagt på is.

- Det er besluttet at vi begraver PL/PA og giver plads til et nyt Divisionsarrangement.

#### 5. Brainstorm på nyt divisionsarrangement. (tag meget gerne ideer og tanker med fra de ledere som ikke kan komme)

- Oplæg om 24 timers løb. De vilde svaner og Ramløse. Stine og Amøbe undersøger at få lagt 24-timersløbet (sidst i marts) ind i divisionskalenderen når der foreligger en invitation dertil. Det er arrangeret af bl.a. Pil fra Ramløse og er for alle juniorer i divisionen. Mere info følger.
- Stine og Amøbe lægger op til at vi i 2026 laver det første af et nyt divisionsarrangement. Det skyldes at vi vil have så mange juniorledere (og juniorer) med i planlægningen/idefasen som muligt. På den måde kan vi lave noget fedt for spejderne med størst mulig opbakning.
- Den nuværende ramme er et weekendarrangement (lørdag-søndag)
- Vi startede blidt ud med en brainstorm og kæmpe ja-hat! Vi har her samlet de foreløbige ideer/stikord:

## Nyt Divi- Arrangement

- WOW-oplevelse x2
- Blandede hold på tværs af grupper
- Spejderrelateret indhold
- Spejderlæring/færdigheder der læres på dagen
- Bivuak
- Samarbejdslege
- Mad
- Ikke konkurrence

- Kano
- Tema løb (nyt tema hvert år)
- Et mærke som tema
- Hike
- Venskaber!
- Være på tværs af grupper i patruljer om dagen men sove sammen med dem man kender eller måske med nye venner (eget sovevalg)

Tidspunkt:

- slut august

Hvor:

- Nuuk?? (Man har lov at drømme)

- Tur til ekstern aktivitet  
fx: Weekend i lejre, Reepark, Knuthenborg, Krokodille Zoo
- Ekstra gas på Lejrbål

### 6. Kalenderleg for næste års arrangementer

- D. 9. januar 2025 er næste juniorgrennetværksmøde ifm Nytårskuren.
- D. 18. februar 2025 laver Stine og Amøbe et Gejst arrangement for ALLE juniorledere i divisionen. Vi ønsker et endnu stærkere netværk end vi har i forvejen og så skal vi finde ud af hvad I ønsker af et nyt divi-arrangement for juniorerne. Så sæt også her kryds i kalenderen og sig det videre til andre juniorledere. Mere info kommer senere.
- D.23-25 maj 2025 er der sat dato for juniordivi

### 7. Eventuelt

- Foreløbigt team til juniordivi: Trine, Sky
- Da der kun vil være 1 divisionsarrangement i 2025 (Juniordivi) vil Stine og Amøbe undersøge muligheden for et dagsarrangement på Gurreddam med pionererne i aktiviteter
- Mer´ kage !